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Woordje vooraf van de Voorzitter 
 
Beste boulers, 
 
Wat moet je doen op je verjaardag en je krijgt overdag geen visite, dan word het tijd om 
een voorwoordje te schrijven voor onze 3e nieuwsbrief van dit jaar. 
 
Elke keer weer krijgen we ( of eigenlijk Elly en Paul ) de complimenten over de leuke lay-
out ( als dat zo heet ) en dergelijke. En terecht het ziet er steeds weer leuk uit. 
Je kunt de mooiste plaatjes erbij voegen maar dan heb je elementair iets nodig en dat heet 
TEKST. En daar schort het bij ons wel eens aan, de vaste schrijvers daar gelaten,  
vaak heb ik het idee; het mag wel eens een onsje meer zijn. 
Kom nu niet aan met; ik beleef nooit iets of ik weet niets, er zijn altijd wel anekdotes of 
situaties die u via deze nieuwsbrief aan iedereen kunt laten weten.  
De volgende uitgave hoop ik al resultaat  van mijn oproep te zien. 
 
Ik hoop dat u allen van een fijne vakantietijd, in Nederland of daarbuiten, hebt kunnen 
genieten. 
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Ikzelf heb een tal weken in la Douce France mogen 
verblijven en daar een aantal toernooien gespeeld. 
Toch altijd weer leuk om daar met een Nederlandse 
doublette tussen de vele Fransen te staan. 
Als de resultaten dan niet tegenvallen wordt het alleen 
maar leuker. Het blijkt toch dat petanque een fijne 
sport is waar je kunt kiezen voor recreatie of topsport. 
Van topsport had ik na het EK voetbal ( tobsport ), de 
geringe Hollandse inbreng in de Tour de France wel 
even mijn buik vol en ben derhalve lekker recreatief 
bezig geweest. 
Net op tijd weer thuis om een overzicht van 
Olympische Spelen te kunnen zien, ook topsport 
natuurlijk, maar wat mooi om naar te kijken, vooral de 
wereld van verschil bij winst of verlies staan op je 
netvlies gebrand. 
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Ik moet zeggen dat ik het gezegde van Pierre de Coubertin volledig onderschrijf; meedoen 
is belangrijker dan winnen. Als je dit kunt combineren dan is het helemaal mooi. 
Ons kleine kikkerlandje pakt toch maar mooi 20 medailles mee, mooi resultaat van een 
homogene ploeg. 
Op de club hebben we de draad weer opgepakt voor wat betreft bestuurszaken en 
dergelijke, niet dat het helemaal stilligt maar toch. 
De 1e vergadering is alweer achter de rug en wij zullen trachten alles zo gladjes mogelijk 
te laten verlopen. 
Heeft u opmerkingen, ideeën,opbouwende kritiek, vragen of iets dergelijks komt u 
alstublieft naar ons toe en maak het transparant, zoals dat tegenwoordig heet. 
Dan kunnen we trachten er iets aan te doen. Soms is het simpel, soms duurt het wat 
langer en soms kan iets helemaal niet, ja dat is dan jammer maar niet geschoten is altijd 
mis. 
De zomercompetities komen tot een eind, de meeste zijn in de 2e week september 
afgelopen geloof ik. 
 
De teams Randenbroek 2, 3 en 4 van harte wil feliciteren met het behaalde 
kampioenschap en de daarbij behorende promotie. 
Helaas degradeert Randenbroek 1, hetgeen betekend dat er volgend jaar 4 teams in de 1e 
klasse spelen 
 

 
Henk Smit 
 

 

U kunt ook op de site de uitslagen en verslagen 
van de laatst gehouden toernooien bekijken. 
Onder andere het verslag van het 
Stangenbergertoernooi en de daarna gehouden 
BBQ. Dirk Walraven had gezegd ik doe de BBQ 
al zijn er maar 6 mensen die komen,  
ik heb begrepen dat het een geweldig succes is 
geworden met heel wat meer eters als 6. Dirk en 
je equipe hartstikke bedankt voor je inzet. 
Einde van de wetenswaardigheden en ik wens u 
allen nog een mooie nazomer. 
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Gezag    
 
 
Wellicht vraagt U zich af wat de pakkende titel van dit stukje mag betekenen. 
Gezag is dat de verleden tijd van gezien? Of is dit een kreet uit de tijd dat vele manlijke 
jeugdige personen opgeroepen werden voor de dienstplicht. Daar werd gezag uitgelegd 
als een toestand waarbij militairen met meer strepen of sterren, betekende dat je naar hun 
pijpen moest dansen. In onze vereniging, in  tegenwoordige tijd, zijn wij wat amicaler en 
het idee dat er gezag  wordt uitgeoefend, strijkt soms tegen de haren in. Toch zijn wij aan 
regels gebonden. 
 

 
Dan gebeurt het onvermijdelijke wachten op uitslag. 
Er wordt bestuurlijk vergadert, een tekst opgesteld en uiteindelijk op een jaarvergadering 
wordt het behandeld. Na voor en tegen, zal er gestemd worden. De uitslag hiervan is 
bepalend voor wat er in het huishoudelijk reglement wordt opgenomen.  Voor de 
speltechnische zaken duurt het nog langer omdat dan  afdelingen en de bond dit proces 
ook zullen doorlopen 
 

 
We hebben niet de gewoonte om iemand honds te behandelen of overal scheit aan te 
hebben. 
Toch zie je om je heen dat zulke handelingen zonder bezwaar genegeerd worden. 

Zowel in sport en spel als in gedrag. 
Wie bepaald er wat binnen of buiten de gedragsnormen gaat 
vallen?  Jawel dat bent U. Dat doet U niet door Uw gram te 
spuien op mede- of tegenstanders, maar door de geëigende 
regelingen te doorlopen. 
Ambtelijk geneuzel dan wel muggenzifterig gedrag? Nee we 
proberen elkaar in waarde te laten en met respect te behandelen 
toch? 
We hebben een bestuur dat zijn best doet om zaken die in het 
speltechnisch- en huishoudelijk reglement zijn weergegeven te 
geleiden. Als er meningen zijn dat iets niet, of niet meer van 
toepassing is, maakt U dit kenbaar. 
 

Zo….. nu zijn wij bij de kern van de les.  In de laatste 
jaarvergadering  is het onderwerp roken op de baan, 
uitgebreid en volgens de regels behandeld. Zeer 
democratisch. Dus nu weet iedereen  wat van hem of 
haar wordt verwacht?  Was het maar waar. 
Niet ieder lid is op de vergadering 
. Er wordt wel veel gepraat over zo’n onderwerp maar 
zolang we eronderuit kunnen komen , omdat het 
besluit niet is opgenomen en gepubliceerd, is het aan 
onze beleefdheid overgelaten er naar te handelen. 
Kennen we dan het huishoudelijk reglement wel?   
Er staan zaken in als jassen ophangen, boules op 
tafels plaatsen, banen harken, drank gebruik en 
hondengedrag.  Vooral dit laatste wordt niet van ons 
verwacht. 
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Tijd voor bezinning?  Waarom staat dit (nog) in het reglement en is handhaving gewenst? 
Moet het bestuur dan niet optreden?   Nee… het bestuur is niet de boeman, rechter of 
politionele macht. De leden onderling mogen  bij  elkaar te rade gaan en de 
jaarvergadering zal in inhoud winnen als we ons bewust zijn van wensen en 
mogelijkheden. 
Heb ik met deze les wat losgemaakt bij U?       
Ik wens U allen veel plezier bij het spel en net als bij de Olympische spelen respect voor 
elkaar. 
 
 
Diem van Velzen 
 

 
 
 
 

Winter evenementen JBC Randenbroek !! 
 
KAART COMPETITIE 2012 / 2013 
 
Zoals gebruikelijk organiseert de Evenementen Commissie ook dit jaar weer een kaart 
competitie.  
 

 
 
 
 
Voor die genen die wel competitie willen spelen geldt dat zij 3 van de 8 avonden mogen 
laten vervallen, tevens komt er voor hen een inschrijflijst op  het publicatiebord te hangen. 
Uiteraard staat de Evenementen Commissie ook deze competitie weer garant voor leuke 
prijzen per kaartavond en eind prijzen voor de competitie spelers 

De competitie wordt uitgesmeerd over 8 
zaterdag avonden van oktober tot en met 
begin april. Uiteraard kan er weer 
geklaverjast of gejokerd worden en zijn ook 
introducés van harte welkom. Voor alle 
duidelijkheid dient er nog gezegd te worden 
dat er niet per se voor de competitie 
gespeeld hoeft te worden, als je gewoon een 
gezellige avond wilt kaarten kan er per 
kaartavond ook voor de dagprijzen gespeeld 
worden. 
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De geplande kaartavonden zijn; 
Zaterdag 13 oktober 2012 1e avond 
Zaterdag 27 oktober 2012 2e avond 
Zaterdag  08 december 2012  3e avond 
Zaterdag 12 januari 2013 4e avond 
Zaterdag 26 januari 2013 5e avond, deze avond kan nog verschoven worden! 
Zaterdag 09 februari 2013 6e avond 
Zaterdag 02 maart 2013 7e avond 
Zaterdag 23 maart 2013 Slotavond 
 
SINTERKLAASFEEST 2012 
 

 
 
 
 
KERSTBINGO 2012 
 
 

 
 

 
 
De Evenementen Commissie hoopt u weer massaal te mogen begroeten op één of 
meerdere van boven vernoemde evenementen 
 
 

Mededelingen van de wedstrijdcommissie 
 

Zomercompetities 2012 afgelopen 
 
Randenbroek volgend jaar met vier teams in de eerste klasse van de (zomer) clubteam 
competitie (ZCTC). 
 

Bij het afscheid van Sinterklaas vorig jaar hebben wij gelijk 
met hem afgesproken dat hij ons ook dit jaar weer met een 
bezoek komt vereren, wij hebben ondertussen contact 
gehad met het   
reserveer bureau van de Sint en afgesproken dat wij hem 
weer mogen begroeten op; 

ZATERDAG 01 december wij houden u op de hoogte !! 

En dan de klapper van het jaar de Kerstbingo, 
uiteraard is Diny Straub zoals altijd alweer maanden 
bezig om te zorgen dat er ook dit jaar weer een 
mooie prijzen tafel komt te staan.  
De datum die wij voor dit klapstuk gepland hebben 
is;  

ZATERDAG 15 DECEMBER 2012 
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Er deden dit jaar vier teams van onze club mee aan de zomer-clubteamcompetitie. Dit is 
een competitie die wordt gespeeld in teams van zes spelers op de donderdagavond, 

 
 
Per keer worden er zo dus op een avond in totaal zeven partijen gespeeld. Winnaar van 
die avond (= wedstrijd) is het team dat de meeste partijen heeft gewonnen. Voor de 
einduitslag is bepalend het totaal aantal gewonnen wedstrijden, en als dat geen uitsluitsel 
geeft het totaal aantal gewonnen partijen. 
Een van onze teams speelde in de hoofdklasse, de drie andere in de 2e klasse. 
Daartussenin zit dan nog de 1e klasse, waar dit jaar geen Randenbroek-team in speelde. 
De drie Randenbroek-teams in de 2e klasse eindigden allemaal als eerste in hun poule, en 
promoveren daarmee naar de 1e klasse. Het team in de hoofdklasse Eindigde als vijfde, 
en degradeert daardoor naar de 1e klasse. Hierdoor spelen volgend seizoen in principe 
vier Randenbroek-teams in de 1e klasse! 
 
In de Nationale Competitie (voor triplettes, op zondag) deden drie Randenbroek-teams 
mee. Randenbroek 1 werd 17e in de ereklasse, en degradeert daardoor naar de 
hoofdklasse. Randenbroek 2 werd 4e in de eerste klasse, en promoveert daarmee net niet 
naar de hoofdklasse. Randenbroek 3 werd 19e in de tweede klasse. 
 
Ook op zondag werd er gespeeld in de Afdelingscompetitie. Daarin hadden wij dit jaar 
vier teams, twee in de 1e klasse en twee in de 2e klasse. Een van de teams in de 2e 
klasse werd derde in zijn poule en promoveerde daarmee naar de 1e klasse. 
 
 
Midzomertoernooien 
 

 
 

waarbij telkens tegen één ander team wordt 
gespeeld: eerst twee triplettes tegen elkaar, dan 
drie doublettes, en dan weer twee triplettes. Per 
keer) worden er zo dus op een avond in totaal 
zeven partijen gespeeld. Winnaar van die avond 
(= wedstrijd) is het team dat de meeste partijen 
heeft gewonnen. Voor de einduitslag is bepalend 
het totaal aantal gewonnen wedstrijden, en als dat 
geen uitsluitsel geeft het totaal aantal gewonnen 
partijen. waarbij telkens tegen één ander team 
wordt gespeeld: eerst twee triplettes tegen elkaar, 
dan drie doublettes, en dan weer twee triplettes 
 

In de zomermaanden organiseert de wedstrijdcommissie 
traditiegetrouw een aantal 'midzomertoernooien'. Waar die 
naam precies op slaat, weten wij niet echt. Het zijn toernooien 
die niet in het weekend maar op woensdag plaatsvinden. 
'midweektoernooien' zou dan ook misschien een meer 
logische benaming zijn. 
Hoe ook, dit jaar waren het er drie, een in juli en twee in 
augustus. Tweemaal deden er 17 teams mee, de laatste keer 
waren het er 24. Het waren geslaagde toernooien, mede 
dankzij het weer. 
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Wintercompetities 
 
 

 
van wanneer de verschillende competities in ons Boulodrome te gast zijn: 
WDC (donderdagavond vanaf 19.30): 1 november, 15 november, 29 november, 13 
december, 17 januari, 31 januari, 14 februari. 
WTC (zondag vanaf 10.30): 14 oktober en 17 februari. 
WCTC (zaterdagmiddag vanaf 13.00): 6 oktober, 27 oktober, 3 november, 14 november, 8 
december, 5 januari, 19 januari, 2 februari, 23 februari. 
 
 
Interne competitie 
 
De interne competitie (voor doublettes) gaat in oktober van start met 14 teams, zoals ook 
vorig jaar het geval was. Dit seizoen zal worden gespeeld op de dinsdagavond. Gegeven 
het betrekkelijk geringe aantal teams, is er dan nog voldoende ruimte voor de mensen die 
op de dinsdagavond gewoon 'vrij' willen spelen. 
Er waren 13 speelavonden voor deze competitie gereserveerd, maar die zijn niet allemaal 
nodig. Er zal worden gespeeld op: 16 oktober, 6 november, 20 november, 18 december, 8 
januari, 5 februari, 19 februari, 12 maart en 26 maart. De partijen beginnen om 19.30. 
Op de eerste avond (16 oktober) worden de spelers verzocht om 19.00 uur aanwezig te 
zijn om zich in te schrijven en het inschrijfgeld (15 euro per doublette) te voldoen. 
 
 
Komende toernooien 
 
In de komende maanden organiseren wij drie toernooien. 
 
Zaterdag 20 oktober:  herfsttoernooi voor doublettes (alleen voor leden van JBC 

Randenbroek) 

Zondag 25 november:  najaarstoernooi voor doublettes (open toernooi, toegankelijk 
voor alle leden van JBC Randenbroek en W-licentiehouders 
van andere verenigingen) 

Zaterdag 22 december:  kersttoernooi (alleen voor leden van JBC Randenbroek). 

1 oktober begint het winterseizoen, en dan beginnen ook 
weer de verschillende wintercompetities. Dat zijn dat de 
winter doubletten competitie (WDC) op donderdagavond, 
de winter tripletten competitie (WTC) op zondag, en de 
winter clubteam competitie (WCTC) op zaterdagmiddag. 
In de WDC participeren acht teams uit onze club, in de 
WTC vijf, en aan de WCTC doen drie Randenbroek-
teams (elk met negen spelers) mee. 
Wij zullen weer proberen de vorderingen van de teams 
op onze website zo goed mogelijk bij te houden. Voor 
degenen die het leuk vinden om onze spelers zo nu en 
dan eens aan het werk te zien - en ze aan te moedigen 
natuurlijk!), geven wij hieronder een overzicht 
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Tijdens het kersttoernooi wordt tussen de partijen door nog een feestelijke gezamenlijke 
lunch genuttigd. De prijzen die bij dit toernooi kunnen worden gewonnen komen meestal 
goed van pas tijdens de feestdagen die er op volgen.  
 
Voor al deze toernooien geldt: melden om 10.00 uur, eerste partij begint om 10.30. Er 
worden 5 voorgelote partijen gespeeld. 
Inschrijven kan via onze website, of op de desbetreffende inschrijflijsten in de kantine. 
 
 

Gedrag 
 

Ik zag recentelijk een fraai geschreven stuk van Diem voorbij komen met de naam Gezag, 
wat bij mij onmiddellijk de associatie met Gedrag opriep, is gedragen misschien de 
verleden tijd van gedrag nou dat dus weer niet, maar “zei de schrijver” gedrag wordt wel  
 

 
 
luisteren, is dat dan onkunde, of zelfs onbegrip, of weten we gewoon niet precies hoe je 
(echt) naar elkaar kunt luisteren. Al met al een aardig doordenkertje en een om weggetje 
om bij de kern van dit groeiende betoog te komen, want reeds maanden (of eigenlijk al 
veel langer) klinkt binnen onze vereniging de steeds sterker wordende roep om een 
oplossing voor het steeds nijpender wordende probleem inzake de bezetting van de bar op 
cruciale momenten. Ondanks de goede wil van een vaste kern van vrijwilligers aangevuld 
met zeer welwillende invallers, kan je niet ongestraft een wissel blijven trekken op deze 
zelfde groep mensen die steeds vaker moeten worden gevraagd. Volgens mij komt het 
moment dat het  
5 voor 12 wordt steeds sneller dichter bij, het heeft trouwens al zeer weinig gescheeld of 
de bar had op vrijdag avond gesloten gebleven, iets wat we volgens mij geen van allen 
echt willen maar het gaat gegarandeerd gebeuren als we niet snel dit probleem met elkaar 
kunnen oplossen.  
Voor mij is het vanzelf sprekend dat de inkomsten uit de bar van essentieel belang zijn 
voor onze vereniging, willen we althans niet gedwongen worden om oplossingen te 
moeten bedenken die mogelijk onze contributie meer dan drastisch zullen doen laten 
stijgen.  
Een klein lichtpuntje is dat er aanstaande woensdag 26 september om 20.00 uur een 
spoed overleg met bar medewerkers gepland staat, maar wat zou het mooi zijn als deze 
vergadering ook bezocht gaat worden door andere leden of misschien zelfs potentiële bar 

deels gedragen door gezag en wat mij 
betreft anders wel door de mate van 
respect en begrip voor anderen en 
uiteraard de mate waarin wij genegen zijn 
(echt) naar elkaar te luisteren. Volgens de 
schrijver bent u ook zelf degene die 
bepaalt wat er binnen of buiten de 
gedragsnormen valt, ik kan het daar niet 
anders dan volkomen mee eens zijn, want 
ons gedrag naar elkaar bepaalt immers 
hoe wij met elkaar omgaan! 
Hoe komt het dan dat ik toch nog vaak het 
gevoel heb dat we niet (echt) naar elkaar 
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medewerkers die voornoemd probleem herkennen en zich dit aantrekken. 
Kom op mensen het mag dan bijna 5 voor 12 zijn maar het kan nog steeds, dus tot 
woensdag zou ik zeggen. 
 
Joost van der Graaff 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


